



Shun Tak Fraternal Association Lee Shau Kee College

順德聯誼總會李兆基中學

303 Kwai Shing Circuit, Kwai Chung, N.T., Hong Kong. 香港葵涌葵盛圍二零三號

Tel.: 24294051

Fax: 24207693

E-mail: office@mail.lskc.edu.hk

通函編號：17/18-029

敬啟者：

F.1 Fast Lane Taster Programme – 中一英語資優導引課程通函

恭賀 貴子弟獲薦入選 *F.1 Fast Lane Taster Programme*！為加強尖子同學讀、寫、聽及說的訓練，培養自學精神，本校將於本學期舉行 *Fast Lane Taster Programme*。每位參加同學需定時完成網上英語練習。英文科老師也會定期面見同學，跟進同學學習進度及深化討論所完成的網上練習。此外，為建立同學良好的閱讀習慣，老師會跟同學導讀文學篇章，感受英語魅力。我們又訂立了學生獎勵計劃，成績優異的同學於上學期完結時將獲頒發證書予以嘉許及獲優先推薦參加英文科活動及於下學期正式成為 *Fast Lane* 會員。請鼓勵 貴子弟投入參與課程，用心學習，以期更上層樓。

本課程將於本學年進行。茲表列上學期上課詳情如下：

日期	時間	地點
26/10 (星期四)	下午 4:15-5:15	502 室
9/11 (星期四)		
23/11 (星期四)		
6/12 (星期三)		

同學請於 2017 年 10 月 11 日(星期三)前，填妥回條交給黃興業老師或王俊麗老師。如有查詢，請逕電 24294051 與該兩位老師聯絡。費神之處，敬致謝忱！

此致
貴家長

校長

(鄧卓莊)

二零一七年十月九日

回條 (通函編號：17/18-029 用)

敬覆者：

本人 *批准 / 不批准 敝子弟參加「*F.1 Fast Lane Taster Programme* – 中一英語資優導引課程」。

此覆

順德聯誼總會李兆基中學鄧校長

家長姓名：_____

家長簽署：_____

學生姓名：_____

班別：_____ ()

緊急聯絡電話：_____

學生手提電話：_____

日期：2017 年____月____日

*請刪去不適用者



Shun Tak Fraternal Association Lee Shau Kee College

順德聯誼總會李兆基中學

303 Kwai Shing Circuit, Kwai Chung, N.T., Hong Kong. 香港葵涌葵盛圍三零三號

Tel.: 24294051

Fax: 24207693

E-mail: office@mail.lskc.edu.hk

Ref No.: 17/18-029

Dear Parents / Guardians,

English Fast Lane Taster Programme for F.1 students

I am pleased to inform you that your child has been nominated to join *F.1 Fast Taster Programme*. Centering on self-directed learning via an online platform and regular tutorials with the English teacher-in-charge, the programme aims to brush up participants' four essential language skills, namely reading, writing, listening and speaking.

All participants will be required to complete supplementary online exercises regularly. The English teacher will hold biweekly meetings to evaluate their learning progress and conduct in-depth discussions about the topics they have completed online. On top of this, to promote a lifelong reading habit, guided reading on literary texts will be incorporated into the programme. Certificates will be awarded to students with outstanding performance at the end of the First Term and the participants will become official members of *Fast Lane* in the Second Term and get priority to lead various English activities in future.

The meeting schedule for the First Term is as follows:

Date	Time	Venue
26/10 (Thur)	4:15 pm-5:15 pm	Room 502
9/11 (Thur)		
23/11 (Thur)		
6/12 (Wed)		

Please fill in the reply slip and return it to Mr. Huang Hing Yip or Ms. Wong Chun Lai on or before 11th October, 2017. For enquiry, please contact Mr. Huang or Ms. Wong at 2429 4051. Thank you for your kind attention.

Yours faithfully,

Tang Cheuk Chong
Principal

Reply Slip

English Fast Lane Taster Programme for F.1 students

I * allow / do not allow my son / daughter to participate in the activity.

Parent's Signature _____

Name of Student: _____

Class: _____ ()

Student's mobile no: _____

Emergency mobile no: _____

Date: _____

Delete option not applicable